



Municipalité du canton de Godmanchester

AVIS PUBLIC

DÉPÔT DES ÉTATS FINANCIERS 2021

AVIS PUBLIC est donnée par la soussignée, Elaine Duhème, directrice générale/ secrétaire-trésorière de la municipalité de Godmanchester.

Que conformément aux dispositions de l'article 176.1 du Code municipal du Québec, les états financiers de l'année fiscale 2021 seront déposés lors de la séance régulière du conseil municipal qui se tiendra le 8 août 2022, à 19h au bureau municipal au 2282 chemin Ridge à Godmanchester.

Donné à Godmanchester, le 25 juillet 2022.

Elaine Duhème
Directrice générale et secrétaire-trésorière

PUBLIC NOTICE

DEPOSIT OF THE 2021 FINANCIAL STATEMENT

Public notice is hereby given by the undersigned, Elaine Duheme, Director General/ Secretary-Treasurer of the municipality of Godmanchester.

That under the provisions of section 176.1 of the Municipal Code of Québec, the financial statements for the fiscal year 2021 will be deposited during the regular meeting of council on August 8th, 2022 at 7:00 p.m. at the town hall situated at 2282 Ridge road, Godmanchester.

Given at Godmanchester, on July 25th, 2022.

Elaine Duheme
General Director and Secretary-Treasurer
w/avis public/avis public états financiers 2021